
 
                                PROTOKÓŁ   NR XXI.2013  

z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu , 
która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu  Miejskiego w 

Tłuszczu w dniu 12 marca  2013 roku.  
 
 

Początek  godz. 14.00 

Zakończenie  godz.  17.20 
 

 

            W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  uczestniczyło 
15 radnych, co stanowi  100  %  składu radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości  
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad1.Otwarcia XXI Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał Przewodniczący  
Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z czym obrady i 
podejmowane  uchwały będą  prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady  odczytał  porządek obrad. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu porządek jednogłośnie przyjęła. 
 
Ad2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
przedstawił  Burmistrz Tłuszcza Paweł Marcin Bednarczyk, według załącznika 
nr 5 do niniejszego protokółu. 
Dodatkowo Burmistrz poinformował, że 4 lutego 2013 roku został złożony 
wniosek na budowę hali sportowej w Tłuszczu do Programu Rozwoju Bazy 
Sportowej Województwa Mazowieckiego. 
Dzisiaj został rozstrzygnięty przetarg na budowę SUW w Kozłach. Budowa 
wyniesie 2 618 158, 32 zł.  
 
Ad3. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Tłuszczu 
przedstawił  Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu zgodnie z 
załącznikiem nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad4. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Tłuszczu z działalności 
w roku 2012, stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad5. Protokół z XX  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto jednogłośnie. 
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Ad6 . Podjęcie uchwał : 
 

a) w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/126/2012 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 21 lutego 2012 r. w sprawie zatwierdzenia 
projektu systemowego na 2012-2014 rok pn. „Wyzwólmy w sobie 
energie!”  w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr XXI.223.2013 
Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/126/2012 Rady 
Miejskiej w Tłuszczu z dnia 21 lutego 2012 r. w sprawie zatwierdzenia projektu 
systemowego na 2012-2014 rok pn. „Wyzwólmy w sobie energie!”  w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 

b) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 
2013.  

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Pani  Halina Kusak, Skarbnik Gminy - proszę Państwa chciałam zgłosić  
autopoprawkę:  
-  w  § 2 pkt.2 a, dotychczasowy zapis to „zaciągnięcie kredytów w kwocie  
16 109 517,00 zł”,   proszę dopisać po wyrazie: kredytów, wyraz  „i pożyczek”, 
- w uzasadnieniu „dokonuje się zmian w planie dochodów budżetowych” , w 
punkcie 10 proszę o poprawienie wyrazu z „wydatków”  na wyraz „dochodów”, 
-  w uzasadnieniu „dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych” w 
punkcie 2 i w punkcie 5 dopisuje się ulica „Zaściankowa”,  
- w załączniku nr 4 przy zadaniu: budowa sieci wodociągowej: Wólka 
Kozłowska-Kozły-Rysie-Tłuszcz oś. Klonowa, Norwida i ulica Nowa, dopisuje 
się:  „i ulica Zaściankowa”. 
 
Radny Mirosław Sobczak – chciałem złożyć wniosek : 
  
       o zmianę w planie wydatków budżetowych Uchwały i przeniesienie z pozycji    
       39 załącznik nr 3 z działu 600 rozdział 60016 §6050 z kwoty 160 tys. zł, 
      kwotę 80 tys. zł do działu 600 rozdział 60016 §6050 do zdania w pozycji 32  
      pn. „budowa chodnika przy ulicy Centralnej w Jasienicy” i 80 tys. zł do  
      działu 801 rozdział  80101 §4270 na zadanie pn. „ wykonanie dokumentacji  
      i  remontu łazienek w Zespole Szkół w Miąsem”  z wprowadzeniem  
      stosownych zmian w załącznikach i Wieloletniej Prognozie Finansowej.   
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Szanowni Państwo, uzasadnienie jest takie, że Jasienia ma 3219 mieszkańców, 
Pawłów 107, jednak się nie zakwalifikowała do otrzymania wsparcia budowy 
jakiejkolwiek drogi na około 50 nie utwardzonych z udziałem dotacji z Urzędu 
Marszałkowskiego. Jasienia nigdy nie otrzymała wsparcia na budowę drogi z 
dotacją, może będzie wzięta pod uwagę, jak przekroczy 4 tys. mieszkańców. 
Informacja przedstawiona Komisji Budżetu i Inwestycji, że brak jest 
dokumentacji, jest śmieszna, Urząd miał rok na wykonanie dokumentacji i 
jakiejkolwiek drogi. 
Odnośnie przeniesienia środków na remont łazienek w Zespole Szkół  w 
Miąsem , Panie Burmistrzu, te łazienki nie miały remontu kapitalnego od 27 lat, 
wyobrażacie sobie Państwo tego typu pomieszczenie bez kapitalnego remontu 
przez tyle lat. Na ostatniej uroczystości jeden ze znamienitych gości zauważył, 
że w tych pomieszczeniach zatrzymał się czas, a osoba odpowiedzialna za 
oświatę w Gminie, pomimo decyzji Sanepidu o przeprowadzenie remontu do 
końca 2012 roku nie zrobiła nic i tu mi przychodzi na myśl taka sugestia, może 
trzeba podnieść wynagrodzenie tej osobie, żeby dostrzegła decyzje organów 
kontrolnych. Pani dyrektor wystąpiła do Sanepidu o przedłużenie terminu tej 
decyzji do końca 2013 roku, w obawie przed zamknięciem szkoły. 
Panie Burmistrzu, pod naciskiem  Komisji Budżetu i Inwestycji  poczyniono 
pozorne działania.  
O poparcie powyższego proszę szczególnie członków Komisji Oświaty, Kultury 
i Zdrowia.    
 
Burmistrz – na początku chciałbym powiedzieć, że 27 lat jest to bardzo długi 
okres czasu. Pan radny Sobczak nie jest radnym 2 lata, tak jak ja jestem 
Burmistrzem i mój Zastępca, to taka drobna uwaga na temat tej złośliwości. 
Jeżeli chodzi o ulicę w Jasienicy, prawdą jest, że w chwili kiedy były składane 
wnioski do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych i Leśnych, nie mieliśmy 
jeszcze pozwolenia na budowę ulicy Wołomińskiej. 
To nie było spowodowane naszą winą, tylko Wykonawcy, który nie zrealizował 
umowy. Musicie też Państwo wiedzieć o tym, że wniosek który został złożony   
w  miejscowości Pawłów, został złożony do FOGRiL i ja powiem szczerze, 
wstrzymałbym się z tak pochopną decyzją do chwili, kiedy będziemy wiedzieli, 
że ten wniosek otrzyma dofinansowanie. Na dzień dzisiejszy jest tak, że jeżeli ta 
uchwałą zostanie zmieniona, wtedy niestety sami się zdyskwalifikujemy, aby 
jakiekolwiek fundusze pozyskać  na ten cel. 
 
Radna Danuta Opłotna-  nie bardzo zrozumiałam, czyli zabierzemy środki z 
drogi w Pawłowie i przeniesiemy na ulicę w Jasienicy, tak.  
 
Przewodniczący Rady -  i na łazienki w Miąsem.  
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Radna Danuta Opłotna- aha i na łazienki w Miąsem, chyba na chodnik w 
Jasienicy są zabezpieczone środki. 
 
Radny Mirosław Szczotka, wystarczy tylko ich na jedną czwartą. 
 
Radna Danuta Opłotna – to szkoda Panie radny, że nie odda nam Pan pieniędzy 
przeznaczonych na budowę domu kultury w Miąsem, gdzie  jest 700 osób, a w 
Jasienicy jest 700 rodzin.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Mirosława 
Sobczak. 
 
Rada  Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła przy 9 głosach „za”, 4 
głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”.  
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z 
wprowadzonymi zmianami. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 9 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 4 głosach 
„wstrzymujących się”  podjęła Uchwałę Nr XXI.224.2013 w sprawie  zmiany 
Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2013, załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
 

c) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr      
     XX.213/2012 z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie Wieloletniej  
     Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2013-2023  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 10 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 3 głosach 
„wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XXI.225.2013 (ze zgłoszonymi do 
uchwały budżetowej zmianami)  w sprawie zmiany Uchwały  Rady Miejskiej w 
Tłuszczu Nr XX.213.2012 z dnia 28 grudnia  2012 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej  Gminy Tłuszcz na lata 2013-2023, załącznik nr 10 do 
niniejszego protokółu. 
  

d) w sprawie udzielenia pomocy finasowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Wołomińskiego na realizacje zadania „Budowa 
chodnika we wsi Dzięcioły” . 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.226.2013 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Wołomińskiego na realizacje zadania „Budowa chodnika we wsi Dzięcioły”  , 
załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 

e) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Jasienicy . 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.227.2013  w 
sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Jasienicy, 
załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Wołomińskiego na realizację zadania „Budowa 
chodnika w Postoliskach”. 

  
Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.228.2013 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Wołomińskiego na realizację zdania „Budowa chodnika w Postoliskach” ,  
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wołomińskiemu na realizację zadania publicznego.  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr XXI.229.2013 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania publicznego, załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Wołominskiego na realizację zadania pn. „Budowa  
nowego chodnika rondo Kury-Stryjki, Gmina Tłuszcz”.  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr XXI.230.2013 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
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Wołominskiego na realizacje zadania pn. „Budowa nowego chodnika rondo 
Kury-Stryjki Gmina Tłuszcz”, załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

i) w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie.   

 
Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI.231.2013 w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, załącznik nr 16 do 
niniejszego protokółu. 
 

j)  w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie.  

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.232.2013 
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu. 
 

k) w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.233.2013 w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu. 
 

l)  w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały . 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.234.2013 w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki  długoterminowej z Narodowego Funduszu 
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Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, załącznik nr 19 do 
niniejszego protokółu. 
 
          ł)  w sprawie zaciągnięcia w 2013 roku długoterminowego kredytu  
              bankowego. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.235.2013 w 
sprawie zaciągnięcia w 2013 roku długoterminowego kredytu bankowego, 
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 
Po przerwie odczytał komunikat Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 
zachęcający mieszkańców Gminy do wiosennego sprzątania posesji. 
 

m)  w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.236.2013 w 
sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, załącznik nr 21 do  
niniejszego protokołu. 
 

n) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w  
     wodę i taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na obszarze  
     gminy Tłuszcz na okres od 25 kwietnia 2013 r. do 24 kwietnia  
     2014 r. 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.237.2013 w 
sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 
zbiorowego odprowadzania ścieków na obszarze gminy Tłuszcz na okres od 25 
kwietnia 2013 r. do 24 kwietnia 2014 r., załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu. 
 

o) w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej  
     „Program Aktywności Lokalnej” „Akademia M ądrego  
     Rodzica”. 

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr XXI.238.2013  w 
sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej „Program 
Aktywności Lokalnej” „Akademia Mądrego Rodzica”, załącznik nr 23 do  
niniejszego protokołu. 
 
 

p) w sprawie określenia zasad przyznawania i odpłatności  za usługi  
opiekuńcze oraz zwrotu świadczeń z pomocy społecznej z zakresu 
zadań własnych gminy. 
 

Przewodniczący Rady  odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.239.2013 w 
sprawie określenia zasad przyznawania i odpłatności  za usługi opiekuńcze oraz 
zwrotu świadczeń z pomocy społecznej z zakresu zadań własnych gminy, 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 
          r)  w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego na rok budżetowy  
               2014. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.   
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.240.2013 w 
sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2014, załącznik 
nr 25 do niniejszego protokołu. 
 

s) w sprawie zmiany uchwały Nr XX.214.2012 Rady Miejskiej w  
     Tłuszczu z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie przyj ęcia gminnego  
     programu opieki nad zabytkami gminy Tłuszcz na lata 2013-2016. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI.241.2013 w 
sprawie zmiany uchwały Nr XX.214.2012 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 28 
grudnia 2012 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu opieki nad zabytkami 
gminy Tłuszcz na lata 2013-2016, załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
 

t) w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie  
     Gminy Tłuszcz . 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 



 9 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr XXI.242.2013 w 
sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tłuszcz, 
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
 

u) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  
     zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tłuszcz.  
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.243.2013 w 
sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tłuszcz, załącznik nr 28 do niniejszego 
protokołu. 
 
          v)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej  
               w drodze bezprzetargowej położonej w obrębie  0001-Tłuszcz. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.244.2013 w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w drodze 
bezprzetargowej położonej w obrębie 0001-Tłuszcz, załącznik nr 29 do 
niniejszego protokołu. 
 

w)  w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001- 
      Tłuszcz z przeznaczeniem pod powiększenie terenu oczyszczalni  
       ścieków.  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.245.2013 w 
sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001-Tuszcz z 
przeznaczeniem pod powiększenie terenu oczyszczalni ścieków, załącznik nr 30 
do niniejszego protokołu. 
 

x) w sprawie nabycia działek gruntu położonych w obrębie 0001- 
               Tłuszcz z przeznaczeniem pod powiększenie terenu oczyszczalni  
               ścieków oraz z przeznaczeniem pod teren usług handlu     
               (planowanego targowiska). 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośne podjęła Uchwałę Nr XXI.246.2013 w 
sprawie nabycia działek gruntu położonych w obrębie 0001-Tłuszcz z 
przeznaczeniem pod powiększenie terenu oczyszczalni ścieków oraz z 
przeznaczeniem pod teren usług handlu (planowanego targowiska), załącznik nr 
31 do niniejszego protokołu. 
 

y) w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001-
Tłuszcz z przeznaczeniem pod powiększenie terenu oczyszczalni 
ścieków. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr XXI.247.2013 w sprawie nabycia 
działki gruntu położonej w obrębie 0001-Tłuszcz z przeznaczeniem pod 
powiększenie terenu oczyszczalni ścieków, załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu. 
 

z) w sprawie nabycia działek gruntu położonych w obrębie 0014- 
               Mokra Wieś Gmina Tłuszcz z przeznaczeniem pod poszerzenie  
               drogi gminnej. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę nr XXI.248.2013 w 
sprawie nabycia działek gruntu położonych w obrębie 0014-Mokra Wieś Gmina 
Tłuszcz z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej, załącznik nr 33 do 
niniejszego protokołu. 
 

aa) w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001- 
      Tłuszcz z przeznaczeniem pod drogę gminną. 
 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.249.2013 w 
sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001-Tłuszcz z 
przeznaczeniem pod drogę gminną, załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
 

bb) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz  
      warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych,  
      których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Tłuszcz.  
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr XXI.250.2013 w 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 
korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym  jest Gmina Tłuszcz, załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
 
 
          cc) w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Centrum Kultury,  
                Sportu i Rekreacji w Tłuszczu. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Radna Danuta Opłotna – czy w związku z prowadzeniem zmian w Statucie  
CKSiR, świetlica w Jasienicy będzie funkcjonowała w takich warunkach jak do 
tej pory, czy tam też będą wprowadzone zmiany. 
 
Jeśli chodzi o wprowadzenie zmian w działalności świetlic środowiskowych , to 
chodzi jedynie o to, że CKSiR ma możliwość złożenia wniosku i pozyskania 
środków zewnętrznych na tego typu działalność. Jeżeli nie będzie to zapisane  w 
Statucie, to wtedy wniosek  CKSiR będzie odrzucony. 
 
Rada  Miejska w Tłuszczu  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.251.2013 w 
sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w 
Tłuszczu, załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

 
Ad7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2012 roku przedstawił 
Przewodniczący Komisji  - Tadeusz Groszek, zgodnie z załącznikiem nr 37 do 
niniejszego protokołu. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Inwestycji w 202 roku 
przedstawił Przewodniczący Komisji – Mirosław Sobczak, zgodnie z 
załącznikiem nr 38 do niniejszego protokołu. 
 
Sprawozdanie z działaności Komisji Ładu, Porzadku i Ochrony Środowiska  
przedstawił Przewodniczący Komisji – Stefan Mikiciuk, zgodnie z załącznikiem 
nr 39. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia przedstawił 
Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sasin, zgodnie z znacznikiem nr 40 do 
niniejszego protokołu. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług  przedstawił 
Przewodniczący Komisji – Dariusz Kur, zgodnie z załącznikiem nr 41 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad8. Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje. 
 
Radny Henryk Wójcik zwrócił się z prośbą o przeniesienie z budynku 
prywatnego w Chrzęsnem punktu bibliotecznego, do Powiatowego Centrum 
Kultury w Chrzęsnem w celu integracji  mieszkańców z Powiatem i zawarcia 
porozumienia z Zarządem Powiatu w tej sprawie.    
 
Burmistrz odpowiedział, że wszystko zależy od tego, czy Starosta wyrazi zgodę 
i  jakie będą koszty utrzymania, gdyż dotychczasowe koszty  utrzymania punktu 
bibliotecznego są niewielkie . Jest to oczywiście sprawa do rozważenia i 
możemy wystąpić z taką inicjatywą.    
 
Radny Adam Wojtyra zwrócił się o dokończenie wycinki drzew na drodze w 
Zienkiewiczowie i zapytał, kto doprowadził do tego, że kwitariusz do poboru 
inkaso podatków jest tak bardzo kłopotliwy dla Sołtysów. Zaproponował zmianę 
kwitariusza na  bardziej czytelny i przejrzysty oraz umożliwienie Sołtysom 
drukowania potwierdzeń wpłat podatku i spięcie systemu w sieci, aby wpłaty od 
razu były rejestrowane w urzędowym systemie.  
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że kwitariusze są tworzone według numerów 
nieruchomości i zwróciła się przekazanie konkretnych uwag i rozwiązań, aby 
móc je przekazać  autorowi.  
 
Radny Adam Wojtyra zaproponował zorganizowanie po Sesji spotkania z 
Sołtysami i ustalenia konkretów w tej sprawie. 
 
Pan Waldemar Banaszek, Zastępca Burmistrza odnosząc się do interpelacji 
odnośnie wycinki drzew na drodze w Zienkiewiczowie powiedział, że wycinka 
drzew została przerwana, ponieważ powróciła zima i prace będą  dokończone w 
późniejszym terminie.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski zwrócił się o przedstawienie na posiedzeniu 
Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska kopii decyzji na skup złomu 
przy ulicy Zaściankowej. 
 
Burmistrz odpowiedział, że jeżeli Urząd jest w posiadaniu takiej decyzji, to na 
pewno ją przekaże.  
 
Radny Mirosław Szczotka powracając do nakazów podatkowych powiedział, że 
wróciliśmy z tymi kwitariuszami do lat 70 –tych i brakuje tylko do nich kalki. 
W normalnych gminach informacja o tym, że podatek można wpłacić u Sołtysa 
jest na decyzjach napisana tłustym drukiem, natomiast u nas jest to napisane 
drobnym maczkiem i  zwracając się do Burmistrza powiedział : „Moim zdaniem 
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Pan zagląda do kieszeni Sołtysów, żeby wzięli mniejszą prowizję, może i 
dobrze, bo Pan szuka oszczędności, tylko jak szukamy oszczędności, to proszę 
zacząć od siebie.”  
 
Burmistrz – zgłosił Pan uwagę bardzo cenną, ale ja bym takich osobistych 
wycieczek nie robił. Na pewno nie zaglądam do kieszeni żadnego sołtysa. 
Gdyby Pan chciał zasięgnąć informacji w tej sprawie, to dowiedziałby się Pan, 
że zmienił się program, jest to ta nowsza wersja. Na pewno te uwagi zostaną 
przekazane do firmy, która ten program utworzyła, natomiast Burmistrz nie 
musi odpowiadać za to, jak jest wydrukowana decyzja, w jakim programie. 
 
Radny Tadeusz Groszek złożył wniosek formalny, aby na następną Sesję 
zaprosić Panią dyrektor Powiatowego Biura Pracy, celem udzielenia Radzie 
Miejskiej i mieszkańcom informacji  o stanie bezrobocia i sposobach jego 
przezwyciężania.  
Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła przekazania przez Zastępcę 
Burmistrza informacji na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 28 lutego, że  
toczy się w Prokuraturze postępowanie w sprawie firmy Deloitte i w związku z 
tym  radny zadał Burmistrzowi pytanie: kto odpowiada za merytoryczne 
przygotowanie umowy z tą firmą.  
 
Burmistrz – Panie radny, taką informację otrzymaliśmy od firmy Deloitte, że 
takie postępowanie jest prowadzone przez Prokuraturę w Wołominie, natomiast 
do Urzędu żadne pisma w tej sprawie nie wpłynęły. 
Jeśli chodzi o umowę, to umowa była opiniowana przez Panią Skarbnik, przez 
Panią  Mecenas i została podpisana przeze mnie.   
 
Radny Tadeusz Groszek zapytał, czy merytorycznie przygotowała Pani 
Skarbnik. 
 
Burmistrz  - o co konkretnie chodzi, trwały rozmowy i  na dzień dzisiejszy nie 
jestem w stanie Panu odpowiedzieć. 
 
Radny Tadeusz Groszek – Panie Burmistrzu, pytanie jest proste, ja po prostu 
pytam, kto merytorycznie przygotowywał te umowy, które osoby, chciałbym 
znać ich nazwiska.  
 
Burmistrz - muszę sięgnąć do dokumentacji, kto cały czas zajmował się tą 
sprawą. Wie Pan, były prowadzone rozmowy z firmą Deloitte, firma Deloitte 
swoje propozycje przekazywała, my nanosiliśmy swoje  uwagi, tak na biegu 
mogę Panu powiedzieć, że z naszej strony przygotowaniem tej umowy 
zajmowała się Pani Skarbnik i Pani Mecenas, a kto ze strony firmy Deloitte, 
muszę sprawdzić w dokumentach.  
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Radny Włodzimierz Fydryszek powiedział, że na konkurs dla organizacji 
pozarządowych zabezpieczono w budżecie gminy środki w kwocie 85 000 zł, a 
ofert zostało złożonych na 220 000 zł. Zapytał Burmistrza, jak zamierza to 
rozwiązać i czy będzie możliwość ogłoszenia nowego konkursu. 
 
Burmistrz – na dzień dzisiejszy najpierw muszę zapoznać się z wnioskami, 
Komisja musi przeanalizować wszystkie oferty, a jeżeli będzie potrzeba 
zwiększenia środków  i znajdą się takie środki w budżecie, to nie wykluczam 
możliwości ogłoszenia nowego konkursu. 
 
Radny Mirosław Sobczak w związku z przekazanym pismem Sołtysom z firmy 
MPK Ostrołęka w sprawie automatycznego rozwiązania umowy na odbiór 
odpadów komunalnych, zgłosił interpelację,  o przygotowanie przez obsługę 
prawną w porozumieniu z podmiotami świadczącymi odbiór tych odpadów 
komunalnych, takiej jasnej i czytelnej interpretacji ewentualnie stanowiska firm 
z mocą wiążącą, o odstąpieniu od konsekwencji ponoszonych przez 
mieszkańców za brak pisemnego rozwiązania umowy. 
Kolejną poruszoną przez radnego kwestią była prośba o zorganizowanie cyklu 
spotkań z mieszkańcami w związku z wejściem w życie z dniem 1 lipca 2013 
roku ustawy śmieciowej.  
 
Radna Danuta Opłotna zapytała, czy są realne szanse na otwarcie 1 września br 
gimnazjum  w Jasienicy. 
 
Burmistrz – bardzo się staramy, ale stu procentowej pewności nie ma. Pani 
inspektor z nadzoru budowlanego zwróciła nam uwagę, że w budynku są  
niezgodności z przepisami przeciwpożarowymi i musimy mieć opinię biegłego z 
tej dziedziny. 
 
Radny Robert Szydlik  zgłosił wniosek, żeby na BIP-ie pojawiły się na bieżąco 
wszystkie nagrania z posiedzeń Komisji rejestrowane na wideo, ponieważ  tych 
pierwszych nagrań długo nie było.  
 
Burmistrz wyjaśnił, że była prowadzona korespondencja z radnymi odnośnie  
ujawniania w nagraniach danych osobowych i dlatego być może to 
spowodowało opóźnienia w publikacji.  
 
Radny Mirosław Sobczak zapytał czy dojdzie do sformalizowanie  
porozumienia w sprawie budowy stacji uzdatniania wody w Łysobykach i 
łącznika sali  gimnastycznej ze szkołą w Mokrej Wsi.  
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Burmistrz odpowiedział, że na spotkaniu z radnymi były takie ustalenia, że 
jeżeli będą oszczędności na SUW w Kozłach, to zostaną one  przekazane na 
SUW w Łysobykach. Na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze podpisanej umowy  
więc z tą deklaracją  Pan się troszkę pospieszył.  
Jeżeli chodzi o łącznik przy szkole w Mokrej Wsi było ustalenie, że taki zapis 
znajdzie się w projekcie budżetu na 2014 rok. 
 
Radny Mirosław Sobczak poruszył kwestię remontu przepustu w Stasinowie, 
który został źle wykonany, a na ten cel został wydatkowany cały fundusz 
sołecki. 
Następnie Rady podziękował Burmistrzowi za zakupienie materiałów na 
kontynuację budowy wiejskiego domu kultury w Miąsem. 
 
Burmistrz zapewnił, że przepust zostanie naprawiony przy odpowiednich 
warunkach pogodowych.   
 
Radny Włodzimierz Malinowski powiedział, że miał zapewnienie Wice-
burmistrza, że w pierwszej kolejności będzie wykonane wodociągowanie 
osiedla Norwida – Klonowa, a w późniejszym czasie Łysobyki.  
Wiem że w Łysobykach też potrzebna jest woda, ale myślę że nasza rozmowa 
była wiążąca i proszę nie zapominać o Tłuszczu, osiedlu Nowida- Klonowa.  
 
Radny Dariusz Kur zapytał o realizację funduszu sołeckiego, bo na niektóre 
inwestycje potrzebny będzie przetarg, a jeszcze w tym temacie nic się nie dzieje. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że na wykonanie projektów oświetlenia 
zostały już ogłoszone przetargi, a na pozostałe inwestycje będą ogłaszane  
sukcesywnie.  
 
Radny Robert Szydlik zapytał, na jakim etapie jest przedłużanie ulicy 
Leszczynowej do ulicy Norwida  i czy nie ma komplikacji z realizacją budowy 
chodnika na ulicy Mazowieckiej. 
 
Odpowiedzi na powyższe zapytanie  udzielił Pan Piotr Gołoś, główny specjalista 
ds. infrastruktury drogowej wyjaśniając, że nic nie powinno stanąć na 
przeszkodzie na uregulowanie stanu prawnego i uzyskanie podziałów 
nieruchomości i uzyskanie prawomocnego pozwolenia na budowę ulicy 
Leszczynowej, pozostanie tylko kwestia odszkodowania.  
Jeśli chodzi o chodnik na ulicy Mazowieckiej, dokumentacje już wykonałem i  
można przystąpić do realizacji.  
 
Ad 9. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski .  
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Sołtys wsi Postoliska zapytał, kto odbierał inwestycję - budowa gazociągu, 
ponieważ jest problem związany z brakiem uzupełnienia nawierzchni  drogowej 
po wykonaniu gazociągu i kiedy będzie się od bywało żwirowanie dróg.   
 
Burmistrz - z informacji jakie posiadam wynika, że te prace nie zostały jeszcze 
odebrane ze względu na okres zimowy i inspektor nadzoru wstrzymał prace 
związane z odtwarzaniem nawierzchni asfaltowych i innych. 
Jeśli chodzi o żwirowanie dróg, to pomimo podpisanej umowy, prace nie mogą 
być prowadzone ze względu na niesprzyjające  warunki atmosferyczne.  
 
Pan Zbigniew Frąckiewicz, mieszkaniec  z osiedla Klonowa zaapelował do 
radnych o zagospodarowanie oszczędności finansowych pozostałych  z budowy 
SUW i wodociągu  w Kozłach, na budowę wodociągu w osiedlu Klonowa-
Norwida i nie przenoszenie  środków na inne jednostki. 
 
Pani Kornelia Kostyra, mieszkanka Jasienicy:  „mieszkam przy ulicy Parkowej 
w Jasienicy i mam pytanie, kto zlecił odśnieżanie dwóch prywatnych dróg, 
jednej Pana Dembińskiego, a drugiej, ciotki Pana Dembińskiego. One są 
regularnie odśnieżane, za każdym razem porządnie, śnieg odsuwany spod bram, 
natomiast po mojej drodze tylko ten pług przejeżdża. Ja się pytam, czy Parkowa 
ma być rozjeżdżana, czy odśnieżana . Chcę to zgłosić, bo jest to nadużywanie 
stanowiska służbowego, a krótko nazywając to korupcją. Myślę, że Pan Groszek 
jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i podwładny Pana Dembińskiego, 
poważnie do tej sprawy się przyłoży i obciąży odpowiednie osoby kosztami 
odśnieżania tych dwóch dróg. Nie jest to ani raz, ani dwa, ani trzy, jest to już 7 
rok jak tam mieszkam. 3 lata chodziłam do Pana Przewodniczącego, ze 
skutkiem wiadomo, żadnym, teraz zwracam się oficjalnie na Radzie Gminy. 
Jeżeli mamy prawdziwy gps który notuje wszystko, z jaką prędkością ten 
samochód jedzie, bo po mojej ulicy to ja nawet z fotela nie zdążę wstać i tylko 
mi miga to światełko kolorowe, a więc ma co najmniej 50,60 kilometrów, a ja 
tej całej zimy byłam dozorcą gminnym, bezpłatnym, a to, że są to drogi 
prywatnej, ma Pan pismo”.  
Pismo zostało wręczone Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej i Burmistrzowi 
Tłuszcza i stanowi załącznik nr  42 do niniejszego protokołu. 
 
Burmistrz – ja przyjmuję tą skargę na Pana dyrektora. Jeżeli chodzi o gps, to   
mamy możliwość sprawdzenia i potwierdzenia z drogowcem co najmniej 
miesiąc do tyłu  z dokładnością, w którym miejscu te pojazdy się znajdowały, na 
jakiej trasie.  
Natomiast ja nie wiem i nie jestem w stanie Pani odpowiedzieć w tej chwili, czy  
ZGKiM  miał zlecenie na odśnieżanie prywatnej drogi, ponieważ to nie 
przechodzi przez Urząd Gminy, tylko takie zadania jeżeli są zlecane, to są 
zlecane bezpośrednio do ZGKiM.   
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Pani  Kornelia Kostyra – „ mapa dróg gminnych, powiatowych jest w Internecie. 
Ja myślę że ten Internet tak samo w ZGKiM obsługują osoby mądre, które 
potrafią tam zajrzeć i doskonale wiedzą co mają odśnieżać, a czego nie. My nie 
mamy pieniędzy w Gminie na wyrzucanie.” 
 
Mieszkaniec – „ nazywam się Dobosz Andrzej, byłem  pracownikiem ZGKiM i  
dzisiaj z Panem Burmistrzem rozmawiałem, żeby umówić się na spotkanie z 
Panem Dembińskim i zadać mu parę pytań.  Przy okazji ta Pani poruszyła sedno 
sprawy, odśnieżanie tych  dróg. Ja nie wiem, u nas jest ulica Zgody i Pan 
Dembiński twierdzi, że jest to ulica prywatna, a Pani twierdzi, że jest odwrotnie, 
a u nas znowu nie chciał Pan Dembiński odśnieżać i kierowcom tłumaczył, że 
została wyrysowana droga prywatna, prawdopodobnie przez Pana 
Dembińskiego. Chciałbym wiedzieć, ile Pan Dembiński wyrysował tych ulic 
prywatnych w Tłuszczu, w Jasienicy też jest prywatna ulica, chcę zapytać,  
może w Chrzęsnem i w Postoliskach też jest prywatna. Może ktoś z Państwa 
odpowie, ile on wyrysował tych ulic prywatnych. Skoro z Urzędu należy do 
niego odśnieżanie, to powinien odśnieżać, a nie on sobie dyktuje gdzie może 
odśnieżać, a gdzie nie może.   
Jeśli chodzi o ulicę  Zgody, to tam jest budynek mojej córki i on celowo nie 
chciał odśnieżyć. Mam jeszcze kilka pytań, które chciałem zadać bezpośrednio 
Panu Dembińskiemu i uzgadniłem z Panem Burmistrzem, że te pytania zadam 
Panu Dembińskiemu na Sesji”. 
 
Burmistrz – możemy się umówić, że Pan zada te pytania, a na następną Sesję 
będą odpowiedzi z tego względu, że Pana dyrektora w tej chwili nie ma.  
 
Pan Dobosz- to ja przyjdę na następną Sesję ponieważ chciałbym, żeby 
odpowiadał na bieżąco.  
 
Sołtys wsi Jadwinin- Panie Burmistrzu chciałem zapytać  na który most w 
Jadwininie jest zabezpieczona w budżecie kwota  20 000 zł, bo tam są dwa 
mosty, na ten co był już robiony, czy na ten co jeszcze nie był robiony. 
Druga sprawa dotyczy problemu z wystawianiem  potwierdzeń wpłaty podatku 
od nieruchomości  dla osób posiadających udziały po zmarłym właścicielu 
nieruchomości,  
 
Pan Piotr Gołoś w odpowiedzi – mówimy o tym pierwszym przepuście.    
 
Przewodniczący Rady – przed chwilą ustaliliśmy, że odnośnie problemu poboru 
podatku od nieruchomości przez Sołtysów, zostanie zorganizowane spotkanie . 
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Pani Kornelia Kostyra  zabierając głos po raz drugi, powiedziała: „jest ustawa, 
która mówi ostatecznie, co ma sprzątać właściciel, a co Gmina. Jeżeli chodzi o 
ulicę Parkowa, to tylko ulicę , bo koszenie  poboczy należy do właścicieli, więc 
ja uważam, że tam ZGKiM nie ma nawet po co jeździć ze swoją kosiarką, bo to 
szkoda po prostu pieniędzy. On jedzie i w większości w zeszłym roku miał 
podniesioną kosiarkę, bo większość ludzi skosiła swoje. On skosił tylko przy 
prywatnych posesjach, tam gdzie nie trzeba było, no i oczywiście na drogę 
tatusia wjechał”.   
 
Pani Mieczysława Kaska, pracownik ODR poinformowała, że ruszyła kampania 
informacyjna wojewody w związku ze zbliżającym się okresem wiosennym 
odnośnie  zakazu wypalania traw na łąkach, przy rowach przydrożnych itp..    
 
Radna Danuta Opłotna zwróciła się z wnioskiem do Klubu Radnych „Razem dla 
Gminy”, aby zamiast obrzucać się błotem na stronach internetowych lokalnych 
gazet, robić spotkania, na których powinno dochodzić do porozumienia. Dwa 
lata minęły, a my nie zrobiliśmy nic konstruktywnego.   
 
Radny Robert Szydlik - ponieważ jestem przewodniczącym klubu radnych, 
chciałbym odpowiedzieć koleżance na wniosek. Nie wydaje mi się, żebyśmy w 
swoich pismach gdziekolwiek obrzucali kogoś błotem, może pojawiają się 
mocne słowa, ale jednak te wypowiedzi były merytoryczne. Nie było tak, że 
atakowaliśmy konkretne osoby, jak były jakieś zastrzeżenia, to je zgłaszaliśmy.   
Mówi Pani o spotkaniach, otóż  moim zdaniem sens mają tylko te spotkania, 
które są otwarte dla osób postronnych, czy dla mieszkańców, dla każdego kto 
chce w nich wziąć udział. Moje doświadczenia z tej kadencji związane ze 
spotkaniami zamkniętymi nie są dobre, bo były ustalenia, a obie strony później 
miały inne odczucia, co do tych ustaleń. Jeśli spotkania są otwarte, to każde 
słowo, każda wypowiedź jest zarejestrowana.  Ja rozumiem, że trzeba 
negocjować i ustalać pewne rzeczy, ale jeśli nie mamy nic do ukrycia, dlaczego 
nie możemy negocjować otwarcie. Wszyscy jesteśmy z wyboru, zarówno 
Burmistrz jak i radni, podejmują decyzje i dysponują w pewnym zakresie 
środkami publicznymi  i uważam, że każde takie działanie powinno być 
poddane  ocenie mieszkańców.  
 
Burmistrz – ze swojej strony deklaruję chęć odbywania takich spotkań, czy są 
one z opinią publiczną, czy bez opinii. Tylko jeżeli mamy się spotykać, to musi 
być jasno określony cel spotkania, wtedy czy ja, czy pracownik przychodzi i 
odpowiada na te pytania. Dzisiaj odczucie moje i pracowników jest takie, że 
przychodzimy na posiedzenie Komisji, przez pięć minut jest poruszany 
konkretny temat,  a następnie jesteśmy zasypywania pytaniami nie związanymi 
z tematem. Powinno to działać w obie strony. Jeżeli wpłynął do mnie wniosek, 
że dzisiaj mamy się spotkać godzinę przed Sesją , to powinniśmy się szanować i 
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spotkać, a nie 15 minut przed Sesją. Jeżeli są ustalenia, że robimy zmiany w 
uchwale budżetowej, to też powinno to być ustalone wcześniej, to nie jest  w 
porządku wobec mieszkańców, którzy w tej chwili tej drogi nie będą mieli i 
musi mi Pan przyznać rację, że gdyby wcześniej  
wiedzieli, bo mogli by na takie Państwa zachowania  zareagować.  
Powiem jeszcze jedno, nie jestem przyzwyczajony do korespondencji 
przekazywanej przez media. Ja bardzo źle się czuję, gdy dzwoni do mnie 
redaktor z którejś gazety i mówi do mnie: „ Panie burmistrzu proszę się 
ustosunkować do tej opinii czy pisma które do mnie wpłynęło”. Jestem np. na 
spotkaniu w Warszawie i nie wiem nawet, że takie pismo zostało złożone.    
 
Radny Szydlik – była taka sytuacja, że te pisma zostały wysłane w jednym 
czasie do adresatów, czy były składane na dziennik w Urzędzie. Jeśli chodzi o tą 
drogę, to dzisiejsza zmiana w uchwale budżetowej jest efektem tego, że to Rada 
od wielu lat  wskazywała drogę transportu rolnego i był złożony wniosek przez 
radnych w tej sprawie ale  został podważony. 
W tym roku nie było Sesji, wiem że radni wiejscy  pytali o tę drogę transportu 
rolnego, nikt nie umiał odpowiedzieć, więc była informacja i poparcie i została 
zgłoszona ta i ta droga. Nie dziwię się, na miejscu radnych wiejskich też bym się 
uniósł.  
 
Burmistrz – to jest takie działanie na złość, jednym słowem.  
 
Radny Mirosław Szczotka – Panie Burmistrzu, wniosek wpłynął. 
 
Burmistrz – wniosek wpłynął, tylko ulica Wołomińska nie miała dokumentacji 
w tym czasie, kiedy trzeba było zgłosić wniosek do Marszałka Województwa 
Mazowieckiego. Uważam, że jeżeli trzeba było dokonać tej zmiany, to 
zrobiliście to Państwo za wcześnie, bo za miesiąc czy dwa może się okazać, że 
wcale dofinansowania na tą drogę nie dostaniemy i z czystym sumieniem 
moglibyście takiej zmiany dokonać, a dzisiaj ja to odbieram w ten sposób, że 
zrobiliście na złość części mieszkańcom, bo Burmistrz wskazał tą drogę, na 
którą miał gotową dokumentację.   
 
Sołtys wsi Rysie zapytał, co z nielegalnym wysypiskiem śmieci na Rysiu. 
 
Burmistrz odpowiedział, że sprawca został ukarany mandatem, a Gmina 
prawdopodobnie będzie musiała zlecić wykonanie zstępcze uprzątnięcia tego 
wysypiska i później ściągnąć pieniądze.   
 
Pani Kostyra uznała, że asfalt na ulicy Łąkowej w Jasienicy został źle wykonany 
i powinno się to zgłosić do Prokuratora. 
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Sołtys wsi Postoliska zapytał, dlaczego Gmina każdy nakaz pod jeden adres 
wysyła w oddzielnej kopercie, jednego dnia mieszkaniec otrzymał trzy nakazy, 
czy Gmina jest taka bogata. 
 
Burmistrz wyjaśnił, z działki znajdują się w różnych miejscowościach i dlatego 
decyzje administracyjne od których można się odwoływać, muszą mieć 
oddzielne potwierdzenia doręczenia.  
 
Pani Regina Perkowska, mieszkanka Górek zgłosiła problem wysypywania 
popiołu na brzeg rzeki Cienkiej, co wiąże się z zanieczyszczeniem środowiska i 
zwróciła się o podjecie jakichś działań  w tej sprawie.   
 
Ad 10. Zamknięcia obrad XXI  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokółowała: 
Bożena Brzozowska   
 
 
 
 
 
 
 
 


